
Zápis z 1. zasedání školské rady Gymnázia, Praha 4, Písnická 760 
dne 13. 6. 2023 

(období 1. 4. 2023 až 31. 3. 2026) 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Program: 1. Úvod 

 2. Volba předsedy a místopředsedy školské rady 

 3. Schválení jednacího řádu školské rady - viz příloha 

 4. Informace ŘŠ o průběhu následné finanční kontroly MHMP 

 5. Informace ŘŠ o výsledcích maturitních zkoušek 

 6. Informace ŘŠ o průběhu přijímacího řízení a maturitních zkoušek 

 7. Různé 

 
1. Úvodem ředitel školy p. Julius Kolín přivítal přítomné. 

Dále představil nově zvolené členy školské rady – zástupce pedagogů 
a zástupce rodičů (zákonných zástupců nezletilých žáků) a zletilých žáků 
a studentů. Vzhledem k přítomnosti 5 členů školské rady z celkových 6 je 
zasedání usnášeníschopné. 

2. Do funkce předsedy školské rady byla navržena Mgr. Dana Hrušková. Při volbě 
získala hlasy všech přítomných. 
 Do funkce místopředsedy školské rady byl navržen Mgr. Jiří Výborný. Při volbě 
získal hlasy všech přítomných. 
Řízení jednání se dále ujala nově zvolená předsedkyně. 

3. Přiložený jednací řád byl schválen bez připomínek hlasy všech přítomných. 
4. Ředitel školy informoval o průběhu následné finanční kontroly MHMP, která 

probíhala od 31. 1. do 9. 2. 2023. Kontrolou plnění opatření k odstranění 
nedostatků zjištěných při finanční kontrole za rok 2021 bylo zjištěno, že všech 
41 opatření bylo splněno. 
Školská rada vzala informaci na vědomí hlasy všech přítomných. 

5. Ředitel školy informoval o výsledcích maturitních zkoušek. Třída oktáva (V8.) 
dosáhla skvělých výsledků - 22 vyznamenání a 16 samých výborných. Přesto 
budou 2 studenti oktávy (V8.) a 2 studenti 4.A opakovat některou z částí MZ. 



Jeden student 4.A stále nedokončil maturitní ročník. 
Školská rada vzala informace na vědomí hlasy všech přítomných. 

6. Ředitel školy informoval o průběhu přijímacího řízení a maturitních zkoušek. 
Stejně jako v loňském školním roce škola vyhověla prosbě MHMP a navýšila 
počet žáků v budoucí 1.A na 32. Řada rodičů využila celé 10denní lhůty pro 
odevzdání zápisového lístku. Odvolání si (jako každoročně) podávali i uchazeči 
z konce výsledkové listiny. 
Vedení školy vítá snahu o digitalizaci přijímacího řízení a jeho některé úpravy 
– zkrácení doby odevzdání zápisového lístku, prioritizace škol, atd. 
Maturitní zkoušky proběhly bez organizačních problémů. Uvidíme, zda 
se model MZ v blízké budoucnosti bude měnit. 
Školská rada vzala informaci na vědomí hlasy všech přítomných. 

7. V rámci různého nevznesl nikdo z přítomných žádné dotazy ani připomínky. 
 
 
Zapsala D. Hrušková, v. r. 
 
 
Přílohy: Prezenční listina 
 Jednací řád školské rady - ve schváleném znění 
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